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Ósma sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 02 września 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr VIII/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

02 września 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

04
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 38

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

 

co stanowi – 80,00% 

 

Brak radnych: 

1. Pani Teresy Noga 

2. Pana Grzegorza Wasiutyńskiego 

3. Pana Marka Rutki 
 

 

Obrady VIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana Piotr 

Bugajski, radny powiatowy pan Jerzy Zgoda. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad odczytała porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony czy są 

zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o trzy projekty 

uchwał to jest: 

- VIII/ 108/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na 

lata 2007-2015  

- VIII/ 109/2011  w sprawie wyrażenia opinii o „ Studium ochrony przeciwpowodziowej” 

- VIII/ 110/2011 w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, logopedy  

i psychologa oraz nauczycieli realizujących etat łączony. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest z państwa za wprowadzeniem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 do porządku obrad? 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto z 

państwa za wprowadzeniem uchwały w sprawie wyrażenia opinii o „Studium ochrony 

przeciwpowodziowej” do porządku obrad? 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto z 

państwa za wprowadzeniem uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

pedagoga, logopedy i psychologa oraz nauczycieli realizujących etat łączony do porządku obrad? 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad. Odczytał 

porządek obrad, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Proponowany porządek obrad VIII sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VI. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za I półrocze 2011r. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/87/2011), 
2. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/88/2011), 
3. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/89/2011), 
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4. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/90/2011), 
5. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/91/2011), 
6. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/92/2011), 
7. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/93/2011), 
8. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/94/2011), 
9. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/95/2011), 
10. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/96/2011), 
11. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/97/2011), 
12. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/98/2011), 
13. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VIII/99/2011), 
14. zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr VIII/100/2011), 
15. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej 
Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. (druk nr VIII/101/2011), 
16. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju. 
(druk nr VIII/102/2011), 
17. w sprawie przyjęcia Regulamin funduszu zdrowotnego nauczycieli. (druk nr VIII/103/2011), 
18. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Gryfińskim (druk nr 
VIII/104/2011), 
19. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Gryfińskim (druk nr 
VIII/105/2011), 
20. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020 
(druk nr VIII/106/2011), 
21. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr VIII/107/2011), 
22. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-
2015 (druk nr VIII/107/2011), 
23. w sprawie wyrażenia opinii o „ Studium ochrony przeciwpowodziowej” (druk nr VIII/107/2011), 

24. w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, logopedy i psychologa oraz 

nauczycieli realizujących etat łączony. (druk nr VIII/107/2011), 
 
VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z VII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. W trakcie odczytywania informacji wręczył list gratulacyjny dla pani Justyny 

Nowak w związku z wyborem na sołtysa sołectwa Chełm Dolny. 

 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński-  czy są pytania? 
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Radny pan Kazimierz Sandulak- dawno temu informował pan o realizacji uchwał od dłuższego czasu 

nic pan o tym nie mówi a ja chciałbym wiedzieć, które uchwały pan realizuje. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– uchwały są realizowane. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęły Pisma 

z RIO w sprawie organizacji szkolenia dla sołtysów a dotyczącego funduszu sołeckiego chętnych 

prosimy o zgłoszenie się do Biura rady. Dostaliśmy pismo od Biskupa Andrzeja Dzięgi w sprawie 

pielgrzymki do Siekierek. Prośba Pani Ostręgi gdzie sprawa dotyczy rozwiązania problemów o 

gruntach rolnych. Brałem udział w trzech spotkaniach 10 sierpnia uczestniczyłem w wyborach sołtysa 

i rady sołeckiej w Chełmie Dolnym, 21 sierpnia w Góralicach uroczystość na której mieszkańcy 

żegnali proboszcza po 23 latach księdza Adama Kwasa i 27 i 28 w Stołecznej na dożynkach wiejskich. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  w pana informacji nie występują informacje dotyczące działalności 

merytorycznej, pan powiedzieć o kierowaniu pracą Rady w formie takiej jak znam z literatury. 

Dlaczego nie zorganizowano posiedzenia sesji w sierpniu dlaczego dopiero po dwóch miesiącach.  

 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- moja merytoryczna działalność owocuje tym, że 

zostały przygotowane dwie komisje i dzisiejsza sesja a sesja w sierpniu nie była potrzebna. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński-  czy ktoś chciałby zgłosić zapytania lub interpelację. 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak-  chciałem coś powiedzieć. 

 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński-  zapytałem czy ktoś chciał zabrać głos i nikt się nie 

zgłosił. 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak-  to samo powiem w ostatnim punkcie 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił protokół, który stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zadano. 

 

Do punktu VI. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-

Zdrój za I półrocze 2011r. 
Informacje przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący obrad-  czy są pytania. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  jaki stan budżetu byłby gdybyśmy otrzymali zwrot środków  z 

dofinansowania. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- nadwyżka byłaby około 1 200 000 zł.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- panie Skarbniku zabieram głos w oparciu o materiały, jakie pan 

przedstawił. Takie są wymogi, ja nie byłbym takim optymistom, jeśli chodzi o realizację budżetu za 

pierwsze półrocze. Zadłużenie  3 267 000 zł, to jest nie małe. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- mogę dodać tyle, ze działalność samorządów opiera się 

na takim samej zasadzie, że wydatki są głównie w III i IV kwartale terminy zakończenia przeważnie 

wypadają  w tych kwartałach. Podobnie jest w innych gminach w naszym kraju. Realizacja budżetu 

idzie normalnie zgodnie z planem analizujemy wydatki i dochody.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- intencją mojej uwagi było porównanie wykonania budżetu za 

półrocze i za rok, ale z drugiej strony na koniec roku nie mamy fikcji. 

 

O godzinie 13
54

 wyszła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 11. 

 

Do punktu VII.1. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/87/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- wspomniane uchwały dotyczą 

realizacji uchwały Rady miejskiej z dnia 11 września 2008r. są to działki przeznaczone do sprzedaży 

na Koziej Górce przygotowane pod budownictwo jednorodzinne i można rozwijać budownictwo 

indywidualne. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 87/2011 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.2. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/88/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 88/2011 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.3. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/89/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 89/2011 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.4. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/90/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 90/2011 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.5. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/91/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 91/2011 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.6. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/92/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 92/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.7. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/93/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 93/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/94/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 94/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/95/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 95/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/96/2011), 
 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 96/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/97/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to sprzedaży pomieszczenia 

gospodarczego przy ul. Kościuszki jest ono zdewastowane. 

 

Przewodniczący obrad- na komisji oświaty uchwała była omawiana i komisja wydała pozytywną 

opinię w sprawie tej uchwały. 
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Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- wstrzymała się- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 97/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.12. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/98/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  dotyczy to lokalu użytkowego przy 

ul. Kościuszki 13 jest obecnie tam sklep spożywczy jest on w kiepskim stanie i jeśli koś to kupi to 

będzie o to dbał. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 98/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VIII/99/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  uchwała dotyczy nieruchomości 

położonej w Trzcińsku-Zdroju jest ona usytuowana przy ul. Cmentarnej jest częściowo 

zagospodarowana przez mieszkańców i jako działka budowlana może zostać sprzedana. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- czy podział geodezyjny będzie wraz z dębem. Należy to mieć na 

uwadze. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- przeciw- 1- osoba 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 99/2011 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
05

 – wróciła radna Pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 12. 

 

Do punktu VII.14. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie poboru 

podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso (druk nr VIII/100/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  jest to uchwała która powołuje 

panią Justynę Nowak na inkasenta podatku na terenie sołectwa Chełm Dolny. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr VIII/ 100/2011 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.15. Podjęcie uchwały  w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej. (druk nr VIII/101/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to wyborów 

zapowiedzianych na 09 października  2011r. by utworzyć obwód zamknięty dla DPS. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
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Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 101/2011 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

świadczenia Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju. (druk nr VIII/102/2011), 
Projekt uchwały przedstawiła kierownik ZEAO pani Wiesława Sugier- w związku z tym, ze mamy 

zmianę ustawy o systemie oświaty za czas pobytu dzieci w przedszkolu należy wprowadzić opłatę za 

godziny. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- należy wykreślić zapis, że opłata jest płacona bez względu na 

pobyt dziecka w przedszkolu. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- w tekście uchwały jest również zapis, ze wchodzi w życie z dniem 

01 września tymczasem akty prawne powinny wchodzić w życie 14 dni po ogłoszeniu w dzienniku 

urzędowym. Uchwała powinna być podjęta przynajmniej miesiąc przed wejściem w życie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- przepraszam, że nie podałem jednego w punkcie 12 jest, że 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym woj. 

Zachodniopomorskiego. Wracając do tego, co powiedział pan Radny akurat w tym roku jest lekka 

zmiana od pierwszego września mamy nową panią dyrektor, czyli od dwóch dni i nie była by ona tak 

nie dopracowana. 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak-  stawiam wniosek formalny o oddaleniu tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem formalnym radnego Sandulaka, by oddalić tą uchwałę. 

 

- za- 2- osoby 

- przeciw—9- osób 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny radnego pana Sandulaka upadł, odczytał 

projekt uchwały po wprowadzonych zmianach  i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 2- osoby 

- wstrzymały się – 2- osoby 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 102/2011 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulamin funduszu 

zdrowotnego nauczycieli. (druk nr VIII/103/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  dotyczy ona przyjęcia regulaminu 

funduszu zdrowotnego nauczycieli nie było dotychczas takiego funduszu. 

 

Przewodniczący obrad- na komisji oświaty uchwała była omawiana i komisja wydała pozytywną 

opinię w sprawie tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 103/2011 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 
O godzinie 14

24
- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godzinie 14
34

- obrady zostały wznowione. 

Po przerwie brak radnego Zbigniewa Wiśniewskiego stan radnych na sali 11. 

 

Do punktu VII.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Gryfińskim (druk nr VIII/104/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- w naszej Gminie jest droga 

powiatowa od Trzcińska w stronę Dębna powiat otrzymał dofinansowanie ale zbyt drogie jest to 

zadanie i zwrócili się o pomoc od nas by przeznaczyć im w sumie 410 000zł w pierwszym roku          

210  000 zł i w drugim 200 000 zł z przeznaczeniem na remont tej drogi. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 104/2011 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Gryfińskim (druk nr VIII/105/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  dotyczy też pomocy finansowej na 

ta drogę natomiast Starostwo przekaże nam działkę nad jeziorem a by przekażemy 40 000 zł na remont 

tej drogi.   

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 105/2011 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VII.20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020 (druk nr VIII/106/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- otrzymaliście państwo 

uzasadnienie do tej uchwały wszystkie zmiany w inwestycjach jeśli chodzi o przesunięcia czy 

zwiększenia inwestycji są rozpisane w pozycjach od 1 do 12 i wycofano remont SP w Trzcińsku-

Zdroju bo był to remont a nie inwestycja. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- w ubiegłym roku planowano zadanie rozebranie kominów na 

ratuszu, a obecnie ich nie ma. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zostało ono wycofane w związku z tym, że mamy wiele 

zadań z dofinansowaniem i w tym roku nie będziemy tego robić. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- wstrzymały się - 2- osoby  

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 106/2011 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr VIII/107/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uzasadnienie to tej 

uchwały również państwo otrzymaliście przedstawię zmiany, jakie ta uchwała dokonuje, zmniejszamy 

dochody własne w związku z nieotrzymaniem dotacji na inwestycje one zostały przesunięte i 

dofinansowanie zostało zmienione chodzi tu o zmniejszenie kwoty na kanalizacje w Strzeszowie. 

Przesunięcie ścieżki wokół murów na kolejny rok. Zmiany wynikają głównie z przedsięwzięć. 

Wprowadzenie zadań inwestycyjnych.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- wstrzymały się - 2- osoby  

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 107/2011 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.22. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 (druk nr VIII/108/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która jest 

zmieniana na prośbę Księdza proboszcza z Warnicy w związku z remontem Kościoła w Piasecznie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- czy to jest słuszna zmiana, czy komisja, która wniosek będzie 

weryfikować może to zakwestionować, bo plany odnowy mają wszystkie wsie. 



 15 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 108/2011 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o „Studium 

ochrony przeciwpowodziowej” (druk nr VIII/109/2011), 
Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu pan  Piotr Bugajski-  do Biura Rady wpłynął wniosek 

Generalnego Dyrektora zarządu melioracji w sprawie wydania opinii do sporządzonego planu ochrony 

przeciwpowodziowej pokazuje tu tereny zalewowe które są wzdłuż rzeki Tywy i Rurzycy, są tam 

zakazy wywożenia odpadów czy wznoszenia obiektów budowlanych po przyjęciu tego planu na 

naszym terenie mamy obszary zalewowe raz na 10 i 100 lat. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 109/2011 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć pedagoga, logopedy i psychologa oraz nauczycieli realizujących etat 

łączony. (druk nr VIII/110/2011), 
Projekt uchwały przedstawiła kierownik ZEAO pani Wiesława Sugier- w związku z potrzeba łączenia 

pensum nauczycieli należy to ujednolicić dla całej Gminy i proponowane jest 20 godzin pensum dla 

pedagoga psychologa i logopedy i druga sprawa to wynika z coraz mniejszej liczby dzieci w szkołach 

nauczyciele maja łączone pensum i ujednolicamy obliczanie tego pensum. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 110/2011 stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zostały przesłane żadne interpelacje. 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- na początku proszę o zabranie głosu przez radnego powiatowego pana Piotra 

Bugajskiego. 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- chciałbym poinformować państwa o przebudowie drogi 

powiatowej z Trzcińska Zdroju do granicy powiatu. 31 sierpnia nastąpiło przekazanie placu budowy 

na długości 13,1 kilometra. 6 980 000 zł zakres prac obejmuje przebudowę drogi na 5 metrów na 

odcinki pomiędzy miejscowościami, oraz w wielkości istniejącej na terenie wsi, oraz zostaną 

przebudowane chodniki, tam gdzie taka potrzeba istnieje oraz zjazdy, rozjazdy. Będą pobocza z każdej 

strony po pół metra wykonane z frezu bitumicznego i pobocze gruntowe. Zostaną wykonane 

odwodnienia termin wykonania 30 listopada 2011r. zadanie finansowane jest z Budżetu powiatu, 

budżetu naszej gminy i ze schetynówki z której otrzymał  2 600 000 zł, dlatego są nasza pomoc 

finansowa gmina zwiększyła swoją pomoc dla powiatu.  

 

Mieszkaniec sołectwa Gogolice pan  Marek Ruczkowski-  o którą drogę chodzi? 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- powiedziałem wyraźnie w stronę Dębna. Powiem jeszcze o 

jednej drodze powiatowej która jest zalana a mianowicie  między Rosnowem a Rosówkiem i 

zgłosiłem wniosek o zawiadomienie organów ścigania po postawieniu mojego wniosku pojawiła się 

komisja z Agencji nieruchomości i chodziło o rurociąg który jest zarwany na terenie pól pana Winnik 

jest to około 300 metrów rurociągu i koszt będzie to około 500 000 zł i teraz już zamontowali jakiś 

sposób spuszczania tej wody i w związku z tym zobowiązali by podeszli do tego bardziej fachowo i 

należy wziąć samochód Wuko i taka informacje otrzymam jako składający interpelacje i pewne rzeczy 

trwają.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- co z pańskim wnioskiem w sprawie uruchomienia organów 

ścigania. 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski-  złożyłem wniosek i czekam na ruch Zarządu Powiatu. 

 

Radna Pani Alicja Kałużniak- zdzwoniłam, do Starostwa Powiatowego, bo kiedyś były znaki na tej 

drodze, pani twierdzi, że one zostały skradzione. Przypominam sobie, że ta droga była przejezdna 

znały one na początku wsi Rosnowo i na końcu wsi. Proszę by te znaki zostały postawione.  

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- zgłosiłem, że tych znaków nie ma i obiecał, że one zostaną 

postawione. Z Urzędu też takie pismo wyjdzie. 

 

Radna Pani Alicja Kałużniak- czy w sprawie tego rurociągu melioracyjnego w sadach czy chociaż 

Gmina wysłała jedno pismo o pomoc. Bo mamy żal, że przyjechałam nie tylko z Radą sołecką, ale i z 
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rolnikami od marca jak tylko było wiadomo, że ma to zrobić agencja i od tego jest Burmistrz żeby to 

wykonał. Bo my wybieraliśmy władzę, jest ona dana a nie dziedziczona. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  nikt nikomu nie musi przypominać, że wiedzą jest dana a 

Gmina interweniowała w tej sprawie niejednokrotnie i proszę nie imputować nam, że nie robimy nic, 

ale niestety nie mamy siły sprawcze. Dla Agencji jest 500 000 zł problemem i my również 

interweniowaliśmy w Starostwie. 

 

Radna Pani Alicja Kałużniak-  wiem, że pana Burmistrz był w Agencji ale był, żeby pana dyrektor 

powiadomił Radę sołecką jakie jest postanowienie agencji i udzieli mi informacji takiej samej jaka 

pana Burmistrz wiedział jadąc tam. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Mieczysław Krzemiński-  w miesiącu lipcu otrzymałem zawiadomienie o 

podwyżce cen wody i wprowadzenie abonamentu nie można dwa razy w roku podwyższać cen wody i 

nie można podwójnie doliczać abonamentu jako czynności odczytania licznika nie ważne jest toczy 

jest to złotówka. Goleniów symbolicznie wprowadził 1,50 zł, a teraz jest to 10 zł., jeśli się wprowadza 

to należy obniżyć cytuje jest to Rozporządzenie ministra budownictwa w sprawie taryf z dnia 17 lipca 

2006r. wyłączenie do stawki opłaty abonamentowej kosztów utrzymania w gotowości urządzeń 

wodociągowych lub kanalizacyjnych, obniża odpowiednio o te koszt cenę wody. Koszty wody ustala 

się na podstawie poprzedniego roku obrachunkowego i do ludzi wysyła się powiadomienia, że to Rada 

uchwaliła. Jestem mieszkańcem wojowałem z Goleniowem. Będę płacił za wodę po cenach ze 

stycznia tego roku. Panie Burmistrzu chciałem zwrócić uwagę, że jest plac zabaw dla Dzieci wnukami 

opiekują się osoby w moim wieku i starsze na placu zabaw nie było ani jednej ławki nie ma tam gdzie 

usiąść i jest tam blisko do wody. W TCK jest jak jest do budynku nie można wchodzić ale proszę 

sobie wyobrazić, że wszystkie świetlice na wioskach są zamknięte są wyremontowane, myślę, że 

środków nie potrzeba bo pracownicy są łącznie z dyrektorem można te godziny odpracować. Czy 

prawda jest, że na Dni Trzcińska z zespołami artystycznymi umowy zawierał pośrednik który wziął 

około 30% apanaży jeśli tak to przykro mówić ale po co nam dyrektor i nie trzeba będzie poborów 

płacić a Gmina będzie miała środki na ławki. 

 

Przedstawiciel ZIR pani Aleksandra Zielińska- 11 jest wyjazd na targi i Dożynki do Baszkowic 

autokar jest opłacany przez Gminę trzy wieńce zgłosiły się na konkurs i będzie to po naszych 

gminnych dożynkach i serdecznie wszystkich zapraszam. Rok dla rolnictwa nie był ciekawy, bo przez 

maj i czerwiec była susza i zbiory nie były najlepsze rolnicy otrzymają pomoc w postaci kredytów 

nisko procentowanych i 110 gospodarstw zgłosiło się o ta pomoc straty na poziomie 35% w skali 

gminy. W czasie żniw były deszcze i plany też nie są najlepszej jakości ale rolnictwo to nie jeden rok i 

dadzą sobie radę. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- zgłosił się do mnie mieszkaniec z Góralic by obok szkoły postawić 

pojemniki ekologiczne. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  w miejscowości Góralice w 3 miejscach stoją pojemniki w Czystem i 

Cieplikowie po jednym komplecie i nie widzę powodu by dostawiać tych pojemników.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- przytoczę wypowiedz prawnika nie widzę możliwości wykonywana 

mandatu radnego i bez rozmów z władzami gminy i ja to czynię, przekazałem uwagi a teraz pytania. 

Ani Pan Burmistrz ani Przewodniczący nie wypowiedzieliście, że przesłałem zapytanie i odpowiedzi 

byście musieli tu długo słuchać ja zadałem pytanie w sposób lakoniczny, a wy odpowiadaliście 

szeroko i w formie paszkwila i jeśli zawiadamiacie państwo radnych to proszę również powiadamiać 

sołtysów. Druga sprawa czy pan Burmistrz wie o odpowiedzi pana Kierownika Piotra Radeckiego na 
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moje zapytanie o udostępnienie skierowanie informacji o stanie realizacji inwestycji Gminnych i 

odczytał odpowiedz pana Kierownika co stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. Chciałem 

powiedzieć, że wszystko co jest wypowiedziane na sesji czy komisji jest informacja publiczna. A co z 

łanikami. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  nikt się nie zgłosił na ławnika. Chciałbym odpowiedzieć do 

Pana Krzemińskiego w sprawie wody dostanie pan odpowiedź na piśmie. Jeśli chodzi o plac zabaw to 

nie wiem co miał pan na myśli odnoście ławek, bo są zrobione. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Mieczysław Krzemiński- są tam pognite ławki na amfiteatrze i przez lato 

nie było ławek na placu zabaw. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest zrobiony projekt i zostaną wymienione place zabaw i 

wymienione ławki w amfiteatrze jeśli chodzi o Dni Trzcińska i przedstawił dyrektor wydatki nie 

słyszałem, że był menażer i pobierał pieniądze. Zapytam o to jeszcze dyrektora. Dom Kultury 

wyłączył tylko dużą salę, a w tych mniejszych salach zajęcia są. Jeśli chodzi o świetlice to od 05 

września będą zajęcia nie będzie to codziennie. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Radecki- przedstawił pan odpowiedź wybiórczo, a ja przedstawię całą. 

Przeczytał odpowiedź, co stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-dlaczego pan kłamie. 

 

Radna Pani Wiesława Płotkowska- odnosicie ławek na placu zabaw to powiem, ze te ławki był 

popsute w czerwcu byłam z tym u Burmistrza i były one naprawione, ale ponownie zostały 

zniszczone. Prosiłam o zamontowanie ławek na Orliku i ławki tam są zamontowane i one są a proszę 

nie mówić, że Radni nie pracują takich spraw ja nie będę podejmować na sesji ewentualnie na komisji. 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak- 20 sierpnia wszystkie ławki zostały naprawione przez pana z 

komunalki.  

 

Do punktu XI. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 15 
38

 – Przewodniczący obrad zamknął VIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


